
Studierådets möte JF Umeå
2023-09-18 måndag 16:30-17:30

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Olof-Petter Häggström.

1.1. Närvaro
Ordförande &
Studierådsombud T5

Olof-Petter Häggström Närvarande

Biträdande Ordförande &
Studierådsombud T7

Julia Fischer Närvarande

Sekreterare &
Studierådsombud T5

Sebastian Norlander Frånvarande

Studierådsombud T3 Berna Bleta Närvarande

Studierådsombud T3 Pranav Nair Närvarande

Studierådsombud T3 Michaela Östlund Frånvarande

Rättighetsutskottet Oskar Ceder Närvarande

Studerandearbetsmiljöombud
(SAMO)

Amanda Persson Närvarande

Nationellt Utbytesansvarig
(JURO)

Ludvig Andersson Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Pranav Nair och Julia Fischer.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-09-04 godkändes.
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2. Informationspunkter

2.1. Ordförande informerar om mötet med utbildningsutskottet vid
Juridiska institutionens sammanträde

Utbildningsutskottet vid Juridiska institutionen har sammanträtt den 2023-09-06 onsdag.
Representanter från Studierådet (SR) var ordinarie ledamöter Olof-Petter Häggström och Berna Bleta,
samt suppleant Pranav Nair.

Under mötet diskuterades frågor vid institutionen i form av nya kursplaner, en ny kurs för
magisternivå. Ledamöterna från SR fick möjligheten att rapportera om arbetet i stort inom föreningen.
Men även ställa frågor direkt till utskottet i specifika frågor; bl.a. kring anteckningsstödet.

Representanterna framförde även önskemål att redan nu kunna få en tentamenstid på vårterminen för
T2 och T4 att kunna ha det tidigare på dagen än de senaste tre åren.

Juridiska institutionen (JUS) ville ha feedback generellt kring hur de kan utvecklas och jobba kring
deras pedagogik. Det fördes en diskussion kring förbättringsalternativ.

3. Rapporter

3.1. Termin 1
T1:s har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser första terminen är varmt välkomna att
inkomma med ansökan till Studierådets ordförande.

3.2. Termin 3
T3:s ombud informerar om att de inom kursen löst ett problem med inlämnignstid inför ett
seminarium.

3.3. Termin 5
T5:s ombud informerar om att det finns en stark åsikt, och stor uppslutning, som motsätter sig att det
för närvarande finns ett beslut att inte erbjuda digitala hjälpmedel vid tentamen på termin 5.1.

Därutöver är studenterna nöjda med schemaläggningen och upplägget på kursen. Det gäller både det
löpande arbetsschemat men även beslutet att lägga en längre sammanhängande ledighet med eget
tentaplugg kring jul fram till tentamen nummer två på kursen.

3.4. Termin 7
T7:s ombud informerar om att många studenter sedvanligt är på utbyte utanför Campus, på praktik på
annan ort, och en hel del läser sina separata kurser vid UMU; kurserna flyter på bra.
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3.5. Termin 9
T9:s har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att
inkomma med ansökan till Studierådets ordförande.

3.6. Studerandearbetsmiljöombud (SAMO)
Studerandearbetsmiljöombuden (SAMO) informerar om att det kommer att ges ett husråd 2023-09-28,
där SAMO. [Husrådet är ett möte med Fastighetsservice vid Umeå Universitet som lyfter frågor kring
den fysiska studiemiljön.]

SAMO vill tacka för en har fått in ett tips genom det nya formuläret “Tipsa SAMO vid JP”. Ärendet
rör att den tipslämnande personen tycker att det är för hög ljudnivå i Tornet[den del av samhällshuset
som längst upp har JUS:s rättegångssal] och tipsaren föreslår att det skulle kunna ljudisoleras på ett
bättre sätt. Ärendet kommer att tas av upp SAMO vid husrådet.

3.7. Nationellt Utbytesansvarig (JURO)
Nationellt Utbytesansvarig, genom vice nationellt utbytesansvarig, informerar om att arbetet med
JURO kommer att återupptas för terminen vid sammanträdet i Uppsala 2023-10-13.

Rapporter kommer till nästkommande möte från nationellt utbytesansvarig.

4. Diskussionspunkter

4.1. Anteckningsstöd
Studierådsombud och studierådet har inhämtat information kring och frågat studenter hur
förändringen av anteckningsstödet kan tänkas påverka studiesituationen för de av juridiska
föreningens medlemmar som blir träffade av beslutet och förändringarna i omfattningen av
anteckningsstödet.

Ett möte kring ärendet med studentcentrum[avdelning för beslut om hjälpmedel reds anm.] kommer
genomföras tillsammans med studierådsombud och kårens utbildningsansvarige Arvid Eklund
2023-10-04.

4.2. Rättighetsutskottet
Rättighetsutskottet informerar genom dess ledamot Oskar Ceder att de arbetar för att på ett långsiktigt
sätt synliggöra JF:s medlemmar rättigheter hur de kan göra för att åberopa sina rättigheter. De
informerade om att tanken med projektet är att kunna tillhandahålla en visuell plan där det blir möjligt
för medlemmar att enkelt ta reda på hur de kan lösa olika frågor och vem dem kan vända sig till.

Arbetet är tänkt att kunna ske över en längre tid och utvecklas efter behov.

3/4



5. Övriga frågor

5.1. Eventuella övriga frågor
Studierådet diskuterar mötestillfällen: sammanträder nästa gång tisdagen 2023-10-10 mellan
16:30-17:30 i JF rummet vid Umeå universitet.

6. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Olof-Petter Häggström,
Ordförande Studierådet

___________________________ ___________________________
Justerat, Pranav Nair Justerat, Julia Fischer
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